



全港賣旗日 2018

扶康會獲社會福利署批准，於2018年10月20日（星期六）舉行全港賣旗日，為智障人士、精神康復者、肢體殘障人士及自閉症人士服務籌募經費。當日天朗氣清，超過4,300名義工參與賣旗，不遺餘力。

本會主席施家殷先生，MH、神師方叔華神父，PIME, BBS、董事局委員林振敏先生，SBS, QFSM, CPM、許盧萬珍博士、李春霖先生、郭鍵勳博士，BBS, JP、盧鴻業先生、總幹事陸慧妍女士及副總幹事徐群燕女士、麥潤芸女士，分途跨區為義工打氣。為了吸引更多市民捐款，本會康姨餅房與Hallmark合作推出“Forever Friends”小熊禮品套裝，並以該趣致小熊的圖樣印製五款旗子，深受市民歡迎。在群策群力及各界支持下，今屆賣旗日順利完成。



Territory-wide Flag Day 2018

Fu Hong Society was authorized by the Social Welfare Department to hold a territory-wide Flag Day on Saturday 20 October 2018, to raise funds for serving persons with intellectual / psychiatric / physical disabilities and those with autism spectrum disorders. More than 4,300 volunteers participated in this meaningful event with fine weather that day.

Mr SZE, Kyran, MH, Our Council Chairman, Fr. Giosue BONZI, Spiritual Adviser, Council member: Mr LAM Chun-man, Anthony, SBS, QFSM, CPM, Dr HUI LO Man-chun, Jenny, Mr LEE Chun-lam, John, Dr KWOK Kin-fun, Joseph, BBS, JP and Mr LO Hung-yip, Ms Becky LUK, Chief Executive Officer, two Deputy Chief Executive Officers: Ms Frankie TSUI and Ms Silvia MAK cheered on the volunteers in different districts. In order to attract more donations from the public, Madam Hong's Bakery and Hallmark Cards jointly launched the “Forever Friends” bear gift sets. The lovely bear design on the flags was well received by the public. With the support of people from all walks of life, this year's Flag Day was a great success.

